
Fra: Jan Erik Boge <JEB@samnanger.kommune.no> 
Sendt: 26. april 2018 19:22 
Til: Øystein Svalheim 
Kopi: Hilde-Lill Våge; Arkiv 
Emne: Kopi av vedtak i Samnanger kommunestyre 26.04.2018 til høyring om 

Temaplan for landbruk 
 
Hei. 
 
Nedanfor følgjer "rettskriven" versjon av kommunestyret sitt vedtak i sak 016/2018 i kveld om høyring 
om Temaplan for landbruk. 
 
Med helsing 
Jan Erik Boge 
Rådgjevar, Samnanger kommune 
56 58 74 20 / 56 58 74 00 

 

 
 

Avskrift av kommunestyret sitt vedtak:  
 
Samnanger kommune ber om at desse punkta vert arbeidde inn i planen: 

Sauedrift 
I dag er produksjonen av kjøt frå sau og lam for lite berekraftig og må leggjast om. 

1. Avlsarbeidet må endrast slik at det vert mindre vanleg for ei for ei søye å få meir enn to lam.. Dette er 
viktig både for dyrevelferda og for å unngå overproduksjon. Då vil ein òg redusera bruken 
av tilleggsfòr (mjølkeerstatning og kraftfôr) til lamma for å få dei slaktemogne. 

2. Klassifiseringa av slakt (EUROP) bør endrast, slik at ikkje kravet til kjøtfylde er så strengt. I dag 
stimulerer denne klassifiseringa til intensiv bruk av kraftfôr før slakting. 

3. Produksjonstilskotet frå staten bør leggjast om, slik at det vert mindre attraktivt med mange lam pr. 
søye. 
 
Tilskot til driftsbygningar 
Det er viktig for landbruket i Hordaland å ta vare på dei mindre bruka. Det er difor avgjerande at 
sauehald med færre enn 100 vinterfora dyr og får tilskot til fornying/nybygg av driftsbygningar. 
 
Skogsvegar 
Mykje av skogen i Hordaland står unytta. Det trengst tilskot til enkle skogsvegar for å henta ut meir av 
denne skogen. 
 



 
 
 
Eg gjer merksam på at dette ikkje er ei privat e-postadresse; både inngåande og utgåande epost vert 

vurdert for journalføring i kommunen sitt sak- og arkivsystem. 

 


